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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson (På distans)

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Gabriella Hogmalm väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Det är bra med mig men stressigt med plugg. Var på KFM mötet. Tar
info från det på övrigt. Var med på styretohm och stormötet.
Filip: Mailat och varit på möten. Jag är lite stressad.
Felix: Stressat med plugg, känns okej. Inte gjort så mycket. Slushmaskien kom-
mer imorgon, den står i godsmottagningen nu.
Harald: Mest fokuserat på plugg.
Hedda: Lite halvkrasslig, ska sova efter mötet. Har haft möten, hade stormöte.
Andreas: Jag är också lite stressad. Har skickat PR för kärnstyretaspning,
återställt lite lösenord.

§4.2 DP Tuff helg, det var kul. Vi hade casekväll i tisdags, många kom. Börjar bli stres-
sigt inför tentorna.

§4.3 F6 Jag är ganska sjuk. Hade aspgasque förra veckan. Har bokat mottagnings och
CM gasquer igår.

§4.4 FnollK Vi är lite stressade, mycket deadlines med lokalbokningar.

§4.5 SNF Mailat och varit på möten, styretohm. Var på stormötet och en liten del av
KFM mötet.

§4.6 Foc Jag mår bra, skräddare och skomakare är dyra. Vi har börjat kolla på nya
maskiner då de vi har är gamla.
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§4.7 FARM Inte gjort så mycket, planerat mottagning och arbetsmarknadskalas. Jag var
med och arrade styretohm.

§5 Incidenthantering Mötet gå bakom stängda dörrar.
Beslut: Att ge en varning till en sektionsmedlem.

§6 Verksamhetsplaner Den bordlades förra veckan. Alva har skickat ut verksamhetsplanen igårkväll.
Gabriella nämner att det hon la till var det som beslutades om på sektionsmö-
tet.
Beslut: Att godkänna FnollKs verksamhetsplan.

§7 Stormöte Filip nämner att det var väldigt få som var på stormötet vilket var väldigt
tråkigt. Vi vill och förväntar oss att man som aktiv dyker upp. Stormöten an-
ordnas för att sektionsaktiva ska kunna utföra sina uppdrag korrekt och för att
styret ska kunna nå ut med information. Det var även ett sektionsmötesbeslut
att vi skulle diskutera ljudnivåer. Filip tänker att han skickar diskussionsfrå-
gorna till F6 så att de kan diskutera dessa på ett eget möte. Ljudnivåer på
Focus kommer diskuteras igen på nästa styretmöte.
Under mötet så beställdes 800 öronproppar. De kommer läggas på Focus, typ
vid förstahjälpen kittet. Passande att dela ut under arr. Mikael frågar hur man
ska PRa på Ftek om man inte har Ftek access. Andreas nämner att man kan
skicka det till Andreas.

§8 Arbetskläder Foton Det har kommit ett mail att de vill köpa in hängslebyxor. Detta ska sektions-
styrelsen besluta om. Tidigare så hade de bara byxor. Det är under 600 kr per
byxa så det är okej. Felix yrkar på att godkänna att de får köpa hängslebyxor.
Beslut: Att godkänna att de får köpa hängslebyxor.

§9 Ändring i ekonomisk
policy

Felix har tänkt över kläder en gång till. Han tycker det är rimligt att arbetsklä-
der beslutas om av styret. Dock tycker han att det räcker att sektionskassören
tar beslut om representativa kläder. Han vill byta från att det är sektionssty-
relsen som beslutar om representativa kläder till att det är sektionskassören
som gör det i ekonomisk policy.
Beslut: Att under punkt 3.3 i ekonomisk policy ändra från att det är sektions-
styrelsen som beslutar om representativa kläder för sektionsföreningar till att
det är sektionskassören som gör det.

§10 Övriga frågor

§10.1 Slushmaskin Slushmaskinen ska kunna användas på alla sektionens arrangemang. Dock är
det lite upp till DP att bestämma på vilka villkor som den lånas eller hyrs ut.
DP tänker att det hade kunnat vara najs med någon typ av utbildning så att
de som gått utbildningen får sen låna slushmaskinen till arr.

§10.2 Programrådet Det pratades om ifall man vill ändra tentor till en godkäntdel och en överbetygs-
del, detta för att säkerställa att alla som blir godkända har koll på åtminstone
de grundläggande delarna av kursen. Många examinatorer tycker att som vi
har det nu redan täcker hela kursen. Om man delar upp det så hade det blivit
färre överbetygsfrågor och att dessa inte täcker hela innehållet. Det blir också
konstigt att köra ett eget system på bara F. De nämnde att om det skulle in-
föras så hade det varit i små steg. Det nämns att datastrukten redan gör på
detta viset.
Vi mår dåligt på F. De har haft intervjuer med ungefär 25 studenter och från
det kom de fram till att de som pluggar 8-17 och sover bra, även mår och
presterar bra.
De kom också fram till att två kurser samtidigt och återhämtning efter tentorna
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kan göra att folk mår bättre men dra ner kvaliteten på utbildningen.

§10.3 KFMmötet Under mötet lyfte Alva frågan om 7.5 HPs kurser. Många går åt det hållet
men inte F, dock gör TM det. Antingen så kommer det eller så ska det komma
ett beslut från Chalmers att man vid framtida programomläggningar endast
får ha kurser om 7.5 HP som standard och sen i undantagsfall lägga till kurser
som är multiplar av 2.5 HP. Detta kan vara värt att lyfta på programråd och
liknande.

§10.4 Vattenglas F-spexet har hört av sig och nämnt att det har försvunnit väldigt många vat-
tenglas. Det nämns att glas går sönder väldigt ofta. Diskar man vinglas så går
det många till maskinen. Man skulle kunna köpa sådana diskbackar för glas,
och både förvara och diska glasen i dessa. Det finns mycket plats i lilla buren,
så plats för detta är inte ett problem. F6 får gärna inventera porslinet igen och
utvärdera vilka backar man måste köpa i sådana fall. F6 kommer inte hinna
göra detta innan tenorna är över men sedan så kan de kontakta F-spexet.

§10.5 Ljus från buren Det har tydligen försvunnit någon lampa från buren. Det är F6 som saknar en.
Det tas ofta ljus utan att någon kontaktar F6. Detta gör det väldigt svårt att
hålla koll på vad som lånats ut och inte. Det är nog dags att byta koden till
det låset så att det inte är så många som har koll på den. Arvid nämner att de
inte alltid frågar till DuPar. Oskar nämner att det inte är ett problem att de
inte frågar till DuPar då det är varje fredag och F6 har koll på detta.
Det ser också ut som kaos där inne. Filip nämner att man har till läsvecka två
på sig att göra fint där inne. Sedan kommer Filip att gå in och slänga allt som
ser ut som skräp och står på dumma ställen.

§10.6 Fruktbud Filip har kollat om man kan ha fruktkorg på Focus. Det kostar 300 kr per
korg och man får då 8 kg ungefär. Det skulle kunna vara ett alternativ att ha
detta inför tentorna. Man kan få en prövoperiod på två veckor. Korgen heter
banan+. Felix föreslår att vi ser om det går att få hit en korg till på måndag.

§10.7 Chesrab Tillståndshavaren för ChSRAB har godkänt att man får ha digitalt ID på
gasquen.

§10.8 Serveringstillstånd ET-rajjet och pubrundan är godkända. Alva har mailat GU och frågat om vi
får låna Hilbert i LP 4 även om de inte får vara med på tillstånden.

§11 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:57!
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1 FnollK’24 har som m̊al att alla Nollan som vill ska klara
första tentan

För att uppn̊a detta vill FnollK att de välfungerande räknestugorna ska fortsätta utvecklas.
Arrangemang ska läggas s̊a att Nollan i största m̊an har tid till sina studier. Även studierelaterade
arrangemang ska planeras och utföras. FnollK vill även uppmuntra phaddrarna till att hjälpa
Nollan att utveckla god studieteknik under mottagningsveckorna.

2 FnollK’24 har som m̊al att alla Nollan som vill ska hitta
en kompis

Arrangemang ska utformas s̊a att Nollan har möjlighet att umg̊as med och lära känna m̊anga
personer. Under mottagningen ska FnollK erbjuda tillfällen för Nollan att umg̊as med sin egna
phaddergrupp samt andra phaddergrupper.

3 FnollK’24 har som m̊al att utveckla de arrangemang som
sker under mottagningen

Med hjälp av underlag fr̊an tidigare år i form av utvärderingar fr̊an b̊ade tidigare FnollK och
andra sektionsföreningar vill FnollK 24 förbättra och förändra de arrangemang som behöver det.

4 FnollK’24 har som m̊al att bevara puffkulturen p̊a sek-
tionen

FnollK ser positivt till att l̊ata puffar hjälpa till p̊a olika arrangemang och kommer att jobba
med att upplysa sektionsmedlemmar om hur de kan hjälpa till och uppmuntra det.

5 FnollK’24 har som m̊al att Nollan ska lära känna Chal-
mers och dess föreningar p̊a sektionsniv̊a och k̊arniv̊a

Genom att promota olika föreningars arrangemang p̊a ett tydligt sätt och ge s̊a m̊anga föreningar
som möjligt plats i mottagningsschemat vill FnollK ge Nollan en chans att f̊a kontakt med
föreningar, kommitteer och funktionärer p̊a Chalmers.

6 FnollK’24 har som m̊al att utveckla arbetsfördelning och
arbetssätt inom kommittén

Med grund i föreg̊aende års utveckling av det gemensamma och postspecika arbetet vill FnollK
fortsätta utveckla arbetssättet inom kommitten för att underlätta nollK:s arbetsbelastning och
p̊a s̊a sätt bidra till en roligare mottagning, för b̊ade Nollan och FnollK.

7 FnollK’24 har som m̊al att mottagningen ska vara för
alla

Under mottagningen ska flertalet olika arrangemang utföras. FnollK strävar efter variation p̊a
de arrangemang som utförs under mottagningen, för att det ska finnas n̊agonting för alla. Alla
som vill ska vara välkomna att delta p̊a s̊a mycket de vill. FnollK skall ha en medvetenhet och
lyhördhet kring eventuella inslag som kan p̊averka en upplevelse av uteslutning eller kränkning
och motverka dessa.
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8 FnollK’24 har som m̊al att samordna och organisera phad-
derverksamheten under mottagningen

FnollK kommer att samordna phadderverksamheten genom att anordna phadderutbildningar
inför mottagningen för att säkerställa att varje phadder f̊ar rätt förutsättningar att bidra till
att göra mottagningen s̊a bra som möjligt för Nollan. Dessutom kommer FnollK att utforma en
självdeklaration som Nollan kan svara p̊a, för att möjliggöra för FnollK att placera in Nollan i
en phaddergrupp som tros passa denne.
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